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 21/321/0שהתקיימה בתאריך   21/20ועדת איכות הסביבה   -פרוטוקול

 משתתפים: 

 יו"ר ועדת איכוה"ס   -       פרופ' עופר לוי

 חבר ועדה, ראש המועצה   -           מר יוסי ניסן

 חבר ועדה    -          מר יאיר רגב

 חבר ועדה  - אינג' אלעד ארזי      

 
 

 עדכון בנושא מכרז גגות סולאריים:   .1
 

 ימים. 10עדכון לגבי פרויקט גגות סולאריים, מכרז פורסם לפני   - אלעד ארזי

 מפגש מציעים נערך ביום רביעי שבוע שעבר.  

 מציעים יחד עם היועץ שהציג להם מצגת מפורטת על הפרויקט.   3-4- במפגש השתתפו כ

 צעות.  העד תחילת אפריל ניתן להגיש שאלות הבהרה ואח"כ יוגשו ה 

 

 ? כי זה מנוגד לחוק. קודם במועצות מקומיותהאם המכרז דורש ניסיון  - יאיר רגב

 עניין הבטיחות וההיקפים צריך להיות מוגדר במכרז. לא ניתן להגדיר הנחיות שקבלן שלא  

 עבד ברשויות מקומיות לא יוכל להיכנס.  

 

 זו החלטה של היועץ, אני חושב שזה מצוין.   - אלעד ארזי

ולכן  עם דגש רב על בטיחות   אלו מקומות ציבוריים מאוכלסים, בגנים ובתי ספר  העבודה היא 

 יש היגיון להתנות במכרז ניסיון עם רשויות מקומיות. 

זהו מכרז בסדר גודל רב הכרוך בעלויות גדולות ולכן לא ניתן לקבלן ללא ניסיון בתחום לקחת  

 את המכרז, אולי במכרזים קטנים יותר ניתן לשלב קבלן ללא ניסיון ברשויות מקומיות. 

 

תנהלים בצורה רצינית ומקצועית לא כדאי למהר ולהסיק מסקנות שיש  המכרזים מ  -עופר לוי

 כשלים. אלו תנאי המכרז. 

 . יש נהלים שעל פיהם עובדים רשויות מקומיות, יש יועץ משפטי

 



2 

 

2 
 

 אלעד שכנע אותי שהטיעונים שלו נכונים. -יוסי ניסן

 

 המלחמה בעצמם אם יש חברה שחושבת שקיפחנו אותה שתפנה לבית משפט, והם יעשו את  

 למה אתה עושה את המלחמה בשבילם? 

 לקחנו יועץ מהתחום, יש יועמ"ש שמאשר את החלטות היועץ. לא אני מחליט אם זה יהיה כך  

 או אחרת. 

 

ביקשתי שמחלקת הנדסה תנחה את כל הבונים להשאיר מקום פנוי בגג להתקנה   -יאיר רגב  

 עתידית של גגות סולאריים.

 

 אפשר ברמה של המלצה של מחלקת הנדסה. אי אפשר לחייב.  אני בעד, -יוסי ניסן

 אנחנו נמליץ לכל הבונים להשאיר מקום לטובת מע' סולארית בצד הדרומי. 

 זו יוזמה מבורכת יאיר.   

 

 :שימוש בקמין עץ ביישוב .2

 

 עלו תלונות מתושבים ששימוש בקמין עץ גורם לזיהום סביבתי וביקשו לבחון    -עופר לוי

 את האפשרות להגביל.  התחלנו לבדוק את הנושא, נפגשנו עם תושבים. 

 קיימות תקנות בנושא, יש אפשרות להכניס הנחיות.  אכרגע ל 

 

הם  יש מידע על כך שזה מסרטן, דיברתי עם ראש מועצת בני שמעון ושם     -יוסי ניסן

 שימוש בקמין עץ קדימה לא למי שכבר קיים.  מגבילים 

קמיני עץ חדשים, צריך להעביר את ההנחיה  לקבל החלטה שלא לאשר  אנחנו צריכים

 לוועדת תו"ב. 

 

 אנחנו נבדוק את הנושא מבחינה משפטית.  - אלעד ארזי

 

כמה קמינים פעילים יש ביישוב? לא באתם מוכנים עם נתונים לוועדה זה    - יאיר רגב

 חוסר רצינות.  

 

 וננסה לבדוק את הנתונים. אני לוקח לתשומת ליבי  -עופר לוי

 

 אין לנו מידע מדויק, וזה גם לא רלוונטי.  -יוסי ניסן
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 אם יש תושבים שנפגעים צריך לבדוק את זה.  

 


